
 

 

 
 
 
Motion angående medlemsavgift 

 

Vi vill att förbundet ser över systemet för medlemsavgifter. För att skapa en större attraktion 

och få fler att välja att bli organiserade. För några år sedan (innan inflationen) gjordes en 

undersökning bland medlemmarna om vart de upplevde att brytpunkten för kostnaden för det 

fackliga medlemskapet gick och medlemmarna var tydliga redan då att avgiften redan var för 

hög.  

 

Bakgrund: 

Vi ser med oro på hur den oorganiserade andelen arbetstagare idag ökar, vilket är 

alarmerande. Som systemet fungerar idag så finns det också ett stort antal medlemmar som 

har felregistrerade löner. Studerande medlemmar betalar bara en bråkdel av vad övriga betalar 

men hur många blir egentligen fullbetalande medlemmar när de har studerat klart? Fria 

gratismånader av medlemskap är en stor förlust för förbundet. Hur många väljer att avsluta sitt 

medlemskap efter de gratis månaderna? Det innebär att förbundet förlorar stora intäkter. 

Förbundet höjer hela tiden medlemsavgiften vilket får fler och fler att ifrågasätta om de skall 

vara med eller inte. Vi upplever även att man väljer utträde med anledning av att det är för dyrt. 

I får också höra av dem med lite högre löner att det inte är värt för dem att vara medlemmar 

då medlemsavgiften blir för hög då den beräknas utifrån vad de tjänar.  

 

Att besluta om:  

Vi (ST inom Kriminalvården) yrkar på att kongressen prövar vardera Att-sats var och en för 

sig.  

- Att förbundet frångår nuvarande tänk om att betala procent av lön och istället fastställer 

en kostnad (så låg som möjligt) som är lika för alla. Detta då alla köper samma produkt 

av förbundet oavsett vilken lön man har.  

- Att Förbundet avskaffar fria månader till fördel för en lägre avgift för alla betalande 

medlemmar.  

- Att förbundet ser över en bortregräns om hur länge man kan vara studerande medlem.  

- Att studerande medlemmar skall betala samma avgift som övriga medlemmar.  

- Att förbundet i de fall nuvarande system kvarstår upprättar ett system som säkerställer 

att lön omregistreras efter varje RALS. 

- Att förbundet utreder och presenterar ett resultat utifrån frågorna ovan gällande 

studerande medlemmar och fria månader.  

- Att förbundet utarbetar ett system för att premiera medlemmar som varit trogna 

medlemmar under längre tid, exempelvis lägre avgift efter ett antal år eller några 

friamånader.  

- Att förbundet lägger mer fokus, arbete och pengar på att behålla de medlemmar som 

redan är medlemmar.  

 


